

# 【艺术家动态】张大力《第二历史》四月展讯

2015-04-11 北京艺门画廊



《毛泽东主席照片选集》。《中国摄影》编辑组编，人民美术出版社，外文出版社出版（北京），1979年（6月）第一版，编号：《英》8650-1741，81298，83-2-1100  
 [Mao Tseung: A Selection of Photographs] Edited by The Editorial Department of Chinese Photography, Published by The People's Fine Arts Publishing House and the Foreign Language Press (Beijing), First Edition: 1979 (6 mo), Edition No. (English) 8650-1741, 81298, 83-2-1100

Zhang Dali / 张大力

The Second History No.69 - August 27th, 1945 Mao Zedong Sitting on The Rain on The Way to Chungqing for A Negotiation (Details),  
 Digital Archival Inkjet, 112 x 60 cm, 2003 -2010

---

**Zhang Dali / 张大力:**  
**"A Second History"**

**MACBA**

Solo Exhibit at MACBA - Museum of Contemporary Art

Dates: Apr 18 - Jun 14, 2015

Venue: MACBA- Museo de Arte Contemporáneo de Buenos Aires  
Av. San Juan 328, C1147AAO, Ciudad Autónoma de Buenos Aires, ArgentinaWebsite: [www.macba.com.ar](http://www.macba.com.ar)**Redtory 红专厂**

Solo Exhibit at Red Brick Factory Art District

Dates: Apr 26 - Jun 29, 2015

Venue: Red Brick Factory Art District  
No. 128, Yuancun Si Heng Rd., Tianhe District, GuangzhouWebsite: [www.redtory.com.cn](http://www.redtory.com.cn)**Krakow  
Photomonth  
Festival  
2015**

Photomonth, Krakow Poland

Solo Exhibit at Manggha Museum of Japanese Art and Technology

Dates: Apr 18 - Jun 14, 2015

Venue: Manggha Museum of Japanese Art and Technology  
Kanopnickiej 26, KrakowWebsite: [www.photomonth.com](http://www.photomonth.com)For further info, please contact Pékin Fine Arts at (8610) 5127 3220 or [www.pekinfinearts.com](http://www.pekinfinearts.com)**pékin  
fine  
arts****北京艺门(北京) / Pékin Fine Arts(Beijing)**

北京市朝阳区崔各庄乡草场地村241号, 邮编: 100015

No.241 Cao Chang Di Village Cui Ge Zhuang, Chao Yang  
District, Beijing 100015

tel: (8610) 5127 3220

fax: (8610) 5127 3223

info@pekinfinearts.com

[www.pekinfinearts.com](http://www.pekinfinearts.com)**北京艺门(香港) / Pékin Fine Arts(Hong Kong)**

香港香港仔黄竹坑道48号联合工业大厦16层

Union Industrial Building, 48 Wong Chuk Hang Road, 16/F,  
Aberdeen (Wong Chuk Hang), Hong Kong

tel: (852) 2177 6190

fax: (852) 2177 6183

张大力

1963年, 出生于哈尔滨。

1987年, 毕业于中央工艺美术学院(现清华大学美术学院)。

作品包括绘画、雕塑、摄影、装置、行为。

其使用各种新的材料和表现方式来展示和研究中国社会表象背后的真正现实。

揭示社会矛盾, 探索创作语言, 表达人文理想, 是极端现实主义的代表。

## Zhang Dali

Zhang Dali was born in Harbin (China) in 1963.

In 1987 he graduated from the Central Academy of Art and Design.

Now lives and works in Beijing.





集体彩色手工拼贴照片档案  
Original color photos pasted together by hand Archive



《人民画报》1959年11月（社会主义）“中”“俄”友谊展览馆开幕的盛况” 编辑者：人民画报社，社址：北京市前门内大街  
总编：李 2127 电话：2127 地址：北京前门内大街 2127 号 邮编：100051  
印刷：北京人民印刷厂 地址：北京前门内大街 2127 号 邮编：100051  
发行：北京人民印刷厂 地址：北京前门内大街 2127 号 邮编：100051  
《People's Pictorial》November 1959 (Socialism) "The Opening Ceremony of the Friendship Exhibition between the Soviet Union and China" Edited by People's Pictorial Press Address (Fuchengmenwai), Beizhongnong, Beijing, tel. 9.2377, telex 306.1973

Published by Foreign Language Press, Address: Fuchengmenwai, Subway Station, Beijing, 100027, P.R. China, with their Post Office.  
 Printed by Beijing Fine Arts Printing Factory, Address: 30 Guchai Road, Xuanwu District, Beijing, 100031, P.R. China. Distribution: Ministry  
 of Post and Telecommunications, Beijing Post Office, Subscriptions Office; any local post office in the nation; sale and subscriptions  
 office: any local post office in the nation and the Xinhuas Bookstore; domestic sale price: one copy 1 CNY, 6 months subscription: 4  
 CNY, one year subscription: 12 CNY. Any reproduction of images and text must be registered with the Publisher. Book no. 2-3,  
 registered in the Chinese language 4-184.1.70



原图黑白手工拼贴照片的类  
 Original black and white photos pasted together by hand Archive





《革命战争时期中国海报》：《革命战争时期中国海报》编辑小组编，上海新华书店出版，北京新华印刷厂印刷，北京新华书店总发行，1974年第一版第一次印刷，书号：8177736，定价：1.00元。2015  
 Photo work a selection of the Revolutionary War II. The Editorial Group of the Photos work a selection of the Revolutionary War II. Printed in Fine Arts Publishing House. Distributed by Xinhua Bookstore Beijing State Chinese Bookstore. First Edition First Printing 1974 September, Book No. 8177736, Price: 1 Yuan each. C. 2015



《中国五挺队军事历史资料第2号》：编辑：张大力，北京新华书店出版，北京：新华书店，1982年，1-20  
 一、三、五、挺队，军事历史资料第2号，书号：8177736，定价：1.00元，1982年第一次印刷。  
 Documentary Image a Collection of the Chinese People's Liberation Army 2. Edited by Zhang Dali. Published by Xinhua Bookstore Beijing State Chinese Bookstore. First Edition First Printing 1982 Nov. Printing No. 81, 881, 884, Book No. 1130043, Price: 1 Yuan each. Internal distribution.

这些图片只不过是可视物体的一部分，它反映了当时人们的心态、以及主观愿望和美学观，当你仔细的欣赏和凝视这些图片时，你会感觉到人们对每一张图片的苦心经营，你能摸到历史的脉搏，感觉到他们心脏的跳动。

——张大力《在柏林世界文化宫的发言稿》

These images are only one portion of what is visible. They reflect contemporary people's viewpoints, as well as subjective desires and aesthetic considerations. When carefully observing these photographs, one can sense the pains taking efforts that went into each image...one can feel the beating pulse of history.

——Zhang Dali *“Speech presented in Berlin at the Haus der Kulturen der Welt”*



微信扫一扫  
关注该公众号